
Generalforsamling d.23-10-24 
Pensionistsektion Storkøbenhavn 
 
Dagsorden: 

1. Velkomst og valg af ordstyrer og referent. 
2. Beretning 
3. Regnskab 23 og budget 25 
4. Fremtidige arr. 
5. Valg af 4 bestyrelsesmedlemmer 
6. valg af suppleanter 
7. evt. 

 
Vi startede mødet med en sang 

1. Mogens ordstyrer, Annie referent 
2. Margit bød velkommen og startede sin beretning med en tak til Benny (afgået formand) for hans 

lange og tro tjeneste både lokalt i Ballerup og i afdeling Storkøbenhavn. 
Vi har i 2024 set os nødsaget til, pga.. stigende portoudgifter, at stoppe for papirs breve. 
Heldigvis har dette ikke påvirket deltagerantallet. 
Vi har haft 2 fælles arr.  
I klubberne har der været mindst 4 arr. i hver klub. 
Margit har deltaget i Landsmødet d.25-9 i Odense, her blev der orienteret om det lokale arbejde i 
alle afdelinger. 
En gruppe har udarbejdet nyt brev til kommende pensionister. 
Forslag om en kommende artikel i Børn og Unge om vores pensionistarbejde. Der blev nedsat en 
gruppe til at arbejde videre med dette. 
Skal vi som bestyrelse deltage i medlemsmøder i PBU for at fortælle om pensionistarbejdet og 
vores arr.? 
Faglige Seniorer: Mange deltagere til deres temamøder. Generelt arbejder Faglige Seniorer for at 
forbedre alle pensionisters livsvilkår, ofte gennem politisk påvirkning. 
 
Beretningen blev godkendt. 
 

3. I 2023 har vi haft et fælles budget på kr. 177.000 som er blevet fordelt først med kr. 45.000 til 
fællesarrangementer, resten fordelt i de enkelte klubber i forhold til antal medlemmer. 
2024 har vi ca. 700 medlemmer. 
2025 har vi til vores store glæde fået bevilget yderligere kr. 50.000, næste års fælles budget er 
derfor kr. 227.000. 

4. Fælles arr. d.6 -3-25 i Kometen, Hvidovre med David Owe 
Generalforsamling, foreløbig d. 28-10-25 i Rees Baghus, Ballerup. 
Forslag til arr.: besøg hos PBU. 
                           Psykiatrisk Hospitals museum, Nykøbing Sjælland. 
 

5. På valg:  Margit Dam 
                              Jens O. Henriksen 
                              Anne- Lise Jacobsen 
                              Pia L. Petersen 
  
              Alle var villige til genvalg, og blev efterfølgende valgt. 
 



              Bestyrelsen består herefter af:  Formand Margit Dam 
                                                                      Næstformand Carlo Jacobse 
   Bestyrelsesmedlemmer, Annie Hansen, Bente Seitzberg, 

Patricia Olesen, Jens O. Henriksen, Anne-Lise Jacobsen,  
Pia L. Petersen 

 
6. Joy Humphrys blev genvalgt. 

Ingen meldte sig, bestyrelsen fik bemyndigelse til at finde yderligere suppleanter. 
 

7. Busture, Jens efterlyser om det har interesse, vi tager det op i alle grupper ved vores julefrokost. 
Bestyrelsen har planlagt nyt møde d.15-1-25. 
 
 
Ref. Annie Hansen 

  
  
                 
 
 

 
 

           
 

 
 


